



CELEBRATING MULTICULTURALISM
& DIVERSITY



Canadian
Heritage

Patrimoine
canadien



Durham Caribbean Festival

Date: Friday June 23 to Sunday June 25 2023

Location : PICKERING CASINO RESORT - 888 DURHAM LIVE AVENUE, PICKERING, ON

The Durham Caribbean Festival is celebrating 13 years in the Durham Region and is thrilled to announce their upcoming events in June.

Join us on Friday June 23rd right until Sunday June 25th to celebrate the 2023 Durham Caribbean Festival in the heart of the Durham Region .

Spearheaded by the Caribbean Event Organization of Ontario, the official “Durham Caribbean Festival is officially presented by Heritage Canada, JN Money , JN Bank Group featuring celebrity Chef Selwyn Richards , Epic Carnival and Freedom Mas. The festival offers many opportunities to reach various markets in the community through a combination of segments targeting the media, trade, consumers and the Caribbean Diaspora to celebrate the sights, sounds, colours, culture and unique vacation experiences of the Caribbean.

On Saturday June 24th, the New Pickering Casino Resort will be home to the most anticipated festivities in the Durham Region . We will be presenting “Caribbean Achievement” Awards to four nominees doing outstanding work in the Caribbean Community.

Tourism Officials, the media, artistes, performers, celebrity chefs, sponsors and strategic partners will participate in this festival which can now be seen worldwide.

We ask you all for your support in celebrating this historical festival, filled with an abundance of fun filled activities showcasing Caribbean Culture.

For more information contact durhamcaribbeanfestival@gmail.com



PICKERING
CASINO RESORT



CELEBRATING MULTICULTURALISM
& DIVERSITY



Canadian
Heritage

Patrimoine
canadien



Durham Caribbean Festival

Date : du vendredi 23 juin au dimanche 25 juin 2023

Lieu : PICKERING CASINO RESORT - 888 DURHAM LIVE AVENUE, PICKERING, ON

Le Durham Caribbean Festival fête ses 13 ans dans la région de Durham et est ravi d'annoncer ses prochains événements en juin.

Rejoignez-nous du vendredi 23 juin jusqu'au dimanche 25 juin pour célébrer le Durham Caribbean Festival 2023 au cœur de la région de Durham.

Dirigé par la Caribbean Event Organization of Ontario, le «Durham Caribbean Festival» officiel est officiellement présenté par Héritage Canada, JN Money, JN Bank Group et met en vedette le célèbre chef Selwyn Richards, Epic Carnival et Freedom Mas. Le festival offre de nombreuses opportunités d'atteindre divers marchés de la communauté grâce à une combinaison de segments ciblant les médias, le commerce, les consommateurs et la diaspora caribéenne pour célébrer les images, les sons, les couleurs, la culture et les expériences de vacances uniques des Caraïbes.

Le samedi 24 juin, le New Pickering Casino Resort accueillera les festivités les plus attendues de la région de Durham. Nous remettons les prix "Caribbean Achievement" à quatre nominés qui font un travail exceptionnel dans la communauté caribéenne.

Officiels du tourisme, médias, artistes, interprètes, chefs célèbres, sponsors et partenaires stratégiques participeront à ce festival désormais visible dans le monde entier.

Nous vous demandons à tous votre soutien pour célébrer ce festival historique, rempli d'une abondance d'activités amusantes mettant en valeur la culture caribéenne.

Pour plus d'informations, contactez durhamcaribbeanfestival@gmail.com

